
 

VERSLAG OVERLEGTAFEL WMO BEGELEIDING EN KORTDUREND 

VERBLIJF REGIO MIDDEN-LIMBURG MER EN MLW 

Datum: 5-11-2024 

Tijdstip: 10.30 uur tot 12.00 uur 

Locatie: Stadhuis Roermond, Markt 31, vergaderkamer 1.08 [optioneel 1.10 en 1.16] 

Overlegtafel met betrekking tot contract: Wmo Begeleiding en Kortdurend verblijf 

AGENDA 

1. Welkom door Dinie Louwers. 

 

2. Verslag van de Overlegtafel van 11 juni 2024  

Naar aanleiding van het verslag:  

De contractmanager van regio MLW heeft contact opgenomen met de 

contractmanager van de MGR Limburg-Noord en zich laten informeren over hoe 

de overlegtafels in die 

regio worden georganiseerd. Door de zorgaanbieders wordt nogmaals 

uitgesproken dat we het wiel niet 2x moeten uitvinden. Voor nu besluiten we ons 

in Midden-Limburg eerst op de werkagenda te focussen. 
 

3. Bespreekpunten namens de zorgaanbieders 

- 

4. Bespreekpunten vanuit de gemeenten   

De presentatie bij dit agendapunt is als bijlage bijgevoegd bij dit verslag. 

 

- Flexibiliteit uren berekening / facturatie 

  Gemeenten geven toelichting op werkwijze urenberekening/facturatie in relatie  

  tot het onderwerp ‘flexibiliteit’ . 

  Dit n.a.v. de overlegtafel van mei [zie punt 4 van het verslag]. 

  Er is in sommige maanden enige flexibiliteit in het 

  declareren [van het aantal uren], doordat factuurcontrole plaatsvindt op basis 

  van het aantal weken in de maand. Daarnaast vindt controle plaats over de 

  totale toekenningsperiode: de hoogte van de toekenning is hetgeen 

  men maximaal kan factureren over de totale toekenningsperiode.  

  Het nadeel is dat men in de Wmo nu werkt met een maandsystematiek. 

  Conform de i-Standaarden is een controle per kwartaal of jaar niet mogelijk.. 

   

  MER-MLW: de huidige vorm van declaratie is soms wat ‘knellend’.  

  Destijds is wel voor deze werkwijze gekozen. De profielsystematiek 

  die voorheen in MLW werd gehanteerd is juridisch niet houdbaar gebleken. 

  De suggestie wordt gedaan om voor bepaalde percelen te werken met een 

  toekenning van een aantal uur voor geldigheidsduur van de indicatie.  

  De gemeenten willen bij voorkeur geen verschillende werkwijzen, maar zullen 

  deze suggestie nader onderzoeken. 

   

  De Zorggroep: hoe groot is het probleem in de praktijk? 

  Aanbieders willen iets van controle houden, er zijn veel medewerkers welke dit 

  moeten uitvoeren. Sommige perioden heeft een cliënt meer zorg nodig. 

   

  De gemeenten hebben hierover contact met het ketenbureau I-Sociaal Domein 

  maar dit loopt nog niet zo voorspoedig.  



  De aanbieders kunnen ook een signaal over dit onderwerp neerleggen bij het 

  ketenbureau. Carla van Herten en Erwin Kreugel willen een concepttekst  

  maken voor een bericht. 

  Dinie Louwers zal het bericht dat de gemeenten hebben gestuurd aan het  

  I-Sociaal Domein delen met Carla van Herten en Erwin Kreugel. 

 

  Het uiteindelijke bericht wordt gedeeld met de aanbieders van de overlegtafel. 

  Kim Kluijtmans zal daarnaast contact opnemen met enkele aanbieders welke 

  niet deelnemen aan de overlegtafel maar hierover ook een signaal hebben  

  afgegeven. 

   

- SROI  

  Betreft een update door de gemeenten over mogelijke aanpassing van het  

  drempelbedrag n.a.v. de overlegtafel van mei [zie punt 6 van het verslag].  

  Er is een nieuw SROI-beleid vastgesteld in de colleges van september 2024. 

  O.a. aanpassing drempelwaarde van € 250.000 naar € 350.000 ivm indexering. 

  De wijzigingen gaan in bij een nieuwe overeenkomst. 

  Er is een aanvullende besluitvorming in voorbereiding om voor Wmo begeleiding 

  & KDV dit te wijzigen vanaf 1-1-2026.  

  Meer informatie hierover zal volgen in het voorjaar 2025 na besluitvorming.  

 

- Vervoer dagdelen 

  Gaat om monitoring door gemeenten/aanbieders hoe vaak tussentijds vervoer 

  [dagdelen] wordt ingezet, in vervolg op de overlegtafel van mei [zie punt 7 

  van het verslag; onderdeel van het werkafsprakenboek]. 

 

  SGL: er worden soms toch verwachtingen gecreëerd tijdens keukentafel 

  gesprekken. Dagdelen vervoer is voor SGL niet te organiseren. Een cliënt moet 

  dan uiteindelijk toch teleurgesteld worden. 

   

  Gemeenten; deze opmerking wordt mee terug genomen naar de toegang. 

  Aandacht voor verwachtingen management. En het verzoek om meer kritisch 

  te kijken naar de vervoersindicatie.  

 

  Martijn Koopmans; in het verleden zijn door METggz al eens de middelen 

  [vergoedingen] van de zorgaanbieder aan de cliënten overgedragen.  

  Dan blijkt eigen kracht heel goed te werken. 

  Dan is er soms een buurman die het wel kan of komt de cliënt toch met  

  openbaar vervoer. Dit is niet in alle gevallen de oplossing maar voor een 

  deel wel. Is ook goed voor de eigen kracht van de cliënt. 

 

  Aanbieders geven aan dat het gesprek met de cliënt over vervoer soms  

  heel moeilijk is. Daarnaast is ook de kant van de vervoerder verandert.  

  Zeker met de komst van het elektrisch vervoer, daar kunnen minder  

  rolstoelgebruikers in; kosten stijgen. 

  Zorggroep HD ziet vervoer in het geval van een vervoersindicatie ook als een 

  doel in het kader van de begeleiding. Ook hierover wordt met de cliënt het  

  gesprek gevoerd in het kader van het vergroten van zelfredzaamheid.  

 

  PSW: heeft als doel de cliënten zo veel mogelijk zelfstandig te laten reizen. 

  In Noord komt er een tariefonderzoek aangaande vervoer. 

   

  Gemeenten: gaan het gesprek hierover voeren met de toegang en willen 

  vervoer ook onderwerp houden van de overlegtafel. Hoe kunnen we dit 

  gezamenlijk zo goed als mogelijk organiseren. En ook de doorkijk naar de  

  toekomst mede in relatie tot ook de verandering richting elektrisch rijden. 

 



 

5. Vervolg/afspraken 

- planning overlegtafels in 2025 > 4 keer. 

  Contractmanagement MLO gaat dit plannen, begin of eind van de dag!   

  2x dinsdag, 2x donderdag. 

 

6. Bespreking van de werkagenda  

Er is geen tijd meer voor het bespreken en toetsen van de onderwerpen voor een 

werkagenda 2025; deze is met de concept-agenda van de overlegtafel met alle 

deelnemers gedeeld. 

 

Het gaat om drie opdrachten: 

- Concretiseren thema uit werkagenda 

- Hoe gaan we hiermee aan de slag (qua werkgroepen/overlegtafels)? 

- Uit elk groepje iemand voor voorbereidend overleg (dit betreft een fysiek 

overleg van 2 uur waarschijnlijk begin 2025).  

 

   We stemmen af in december een extra moment in te plannen om de werk- 

          agenda 2025 alsnog te bespreken [dit is op 10 december van 10.30-12.00 uur]. 

 

7. Rondvraag en afsluiting 

--  

  

Aanwezig aanbieders: 
- Zorggroep NML 

- MET GGZ 

- CLZ 

- PSW 

- SGL 

- Land van Horne 

- Zorggroep HD 

- Levanto  [m.k. afwezig]  

- Toekomst en arbeid 

- Annewim/Hilzijn 

 


